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Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Máslovice dne 28. 12. 2017 
 
Přítomni zastupitelé obce:  
Ing. arch. Čeněk Feix, Stanislav Koranda, Ing. Vojtěch Poláček, Ing. Vladimíra Sýkorová, Mgr. 
Ludmila Szöllösová, Mgr. Kateřina Vojtíšková, Ph.D., Andrea Zoulová 
 
Veřejnost: 4 osoby 
 
Zahájení: 19:30 hodin 
 
1. Jmenování zapisovatelky, volba ověřovatelů zápisu  
Zasedání zastupitelstva obce zahájila v 19,30 hodin starostka obce V. Sýkorová (dále jen 
„předsedající“), která přivítala přítomné. Konstatovala, že zasedání zastupitelstva obce bylo řádně 
svoláno, konstatovala přítomnost všem sedmi členů zastupitelstva obce a prohlásila zastupitelstvo 
obce usnášeníschopné.  
Předsedající navrhla jako zapisovatele L. Szöllösovou, jako ověřovatele zápisu K. Vojtíškovou a A. 
Zoulovou.  
 
Návrh usnesení 1/7/17:  
Zastupitelstvo obce Máslovice jmenuje zapisovatelku L. Szöllösovou  a ověřovatele zápisu A. 
Zoulovou a K. Vojtíškovou.  
Hlasování: PRO – 7, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0  
Usnesení schváleno.  
 
2. Schválení programu 
Program byl vyvěšen na obou nástěnkách v obci a na webových stránkách obce. Starostka navrhla, 
aby byl vypuštěn bod 8. Směrnice o cestovních náhradách v roce 2018 ze dvou důvodů, jednak 
nemusí schvalovat zastupitelstvo, jednak nejsou známy nové sazby. Dále navrhla, aby byly 
zařazeny do programu následující body: Zprávu o posudku na studii o kanalizaci od firmy 
Ekomonitor a další postup obce ve věci kanalizace, Odměny zastupitelů a Pověření starostky 
k úpravám rozpočtu rozpočtovými opatřeními. Z důvodu přítomnosti paní účetní navrhla změnu 
pořadí bodů 8 a 6. Dotázala se, zda někdo jiný nemá další návrh do programu.  
Předsedající přečetla návrh programu schůze:  
1. Jmenování zapisovatelky, volba ověřovatelů zápisu 
2. Schválení programu 
3. Kontrola zápisu z minulého zasedání  
4. Rozpočtové opatření č. 4 
5. Pověření starostky k úpravám rozpočtu rozpočtovými opatřeními 
6. Rozpočet obce na rok 2018 
7. Odměny zastupitelů  
8. Stanovení závazných ukazatelů a schválení rozpočtu MŠ Máslovice pro rok 2018  
9. Zpráva o posudku na studii o kanalizaci od firmy Ekomonitor a další postup obce ve věci 
kanalizace 
10. Schválení společenských akcí na rok 2018 
11.   Informace o průběhu rekonstrukce čp. 16 
12.   Různé 
13. Diskuse 
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Návrh usnesení 2/7/17:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze.  
Hlasování: PRO – 7, PROTI – 0, ZDRŽEL SE - 0 
Usnesení schváleno.  
 
3. Kontrola zápisu z minulého zasedání  
Předsedající dala možnost vyjádřit se přítomným zastupitelům a občanům k zápisu z minulého 
zasedání. Nikdo ze zastupitelů ji nevyužil. 
 
4. Rozpočtové opatření č. 4 
Starostka předala slovo (a zároveň představila) nové účetní paní Kamile Starečkové, která 
přítomné seznámila s navrhovaným rozpočtovým opatřením. Celkově se rozpočet mění na straně 
příjmů i výdajů o 1 303 926 Kč. K. Vojtíšková žádá o zasílání měsíčních výkazů FIN mailem všem 
zastupitelům. Účetní není proti, pokud bude mít k dispozici tyto maily.  
 
Návrh usnesení 4/7/17:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje Rozpočtové opatření č. 4 
Hlasování: PRO- 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení schváleno.  
 
5. Pověření starostky k úpravám rozpočtu rozpočtovými opatřeními 
V souvislosti s rozpočtovým opatřením upozornila paní účetní na výtku pracovníků kontroly 
hospodaření obce, která proběhla 20. prosince, že by se rozpočtová opatření měla dělat častěji a 
operativněji, aby byl rozpočet co nejvíce v souladu se skutečností. Aby se toho dosáhlo, doporučují 
pověřit starostku úpravou rozpočtu až do výše 100 tis. Kč s tím, že na nejbližším zastupitelstvu 
případné provedené úpravy musí oznámit zastupitelům, kteří je vezmou na vědomí.  
Na toto téma se rozpoutala diskuse, K. Vojtíšková navrhla, aby se ustanovil ještě jeden člen 
zastupitelstva, který případné navržené úpravy rozpočtu odsouhlasí. Navrhla Č. Feixe, předsedu 
finančního výboru. A. Zoulová se domnívala, že by to bylo vhodné. Naopak starostka,  
místostarosta, V. Poláček i L. Szöllösová se domnívali, že by to byla pouze zdržující formalita, když 
návrh stejně musí být schválen a oprávnění k tomu má buď starostka nebo celé zastupitelstvo. 
Souhlas kohokoliv jiného nemá žádný význam. Navíc se neschvaluje nic nového, jenom případné 
překročení či nedočerpání částek již schváleného rozpočtu.   
K. Vojtíšková přednesla protinávrh, o kterém se hlasovalo:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje pověření starostky a spolusignaci Ing. Feixe k úpravám 
rozpočtu rozpočtovými opatření do výše 100 tisíc Kč na paragraf s tím, že starostka případné 
úpravy oznámí na nejbližším zasedání zastupitelstva obce.  
 
Hlasování: PRO- 2, PROTI – 4 (S. Koranda, V. Poláček, V. Sýkorová, L. Szöllösová), ZDRŽEL SE – 1 (Č. 
Feix) 
Protinávrh nebyl přijat. 
 
Návrh usnesení 5/7/17:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje pověření starostky k úpravám rozpočtu rozpočtovými 
opatření do výše 100 tisíc Kč na paragraf s tím, že starostka případné úpravy oznámí na nejbližším 
zasedání zastupitelstva obce.  
 
Hlasování: PRO- 5, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 2 (K. Vojtíšková, A. Zoulová) 
Usnesení schváleno.  
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6. Rozpočet na rok 2018 
Návrh rozpočtu byl vyvěšen na úřední desce v obci i na webových stránkách obce. Paní účetní 
upozornila na některá chybná čísla paragrafů. Ve výdajích u par. Stravování důchodců má být 
správně 3141, par.  Ostatní záležitosti kultury 3319, Rozhlas a televize 3341. Volby prezidenta a 
komunální se musí v rozpočtu vynechat. Dají se do rozpočtu, až nám budou přiděleny peníze na 
volby. Do rozpočtu ještě patří par. 6399 Ostatní finanční operace (proúčtování daně z příjmu 
právnických osob) ve výši 20 tisíc.  Dále paragraf 3399 Věcné dary ve výši 15 tisíc. Příjmy rozpočtu 
zůstanou na předpokládané výši 4702 tisíc Kč a výdaje se změnily na 8541 tisíc Kč. Rozdíl mezi 
příjmy a výdaji jsou ve schodku 3839 tisíc Kč. Tento rozdíl bude krytý z finančního zůstatku na 
běžných a spořicích účtech.  
 
Návrh usnesení 6/7/17:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje schodkový rozpočet na rok 2018. Příjmy 4702 tisíc Kč a 
výdaje ve výši 8577. Rozdíl ve výši 3839 tisíc Kč bude krytý z finančního zůstatku na běžných a 
spořicích účtech.  
 
Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0  
Usnesení schváleno.  
 
 
7. Odměny zastupitelů  
Od 1. 1. 2018 je nový systém odměňování zastupitelů, obce jsou rozděleny do několika kategorií 
podle počtu obyvatel (v roce 2014) a na základě tohoto kriteria jsou stanoveny odměny zastupitelů 
(u neuvolněných v rozmezí 0 až stanovené maximum).  Zastupitelé se na pracovní schůzce dohodli 
na navýšení odměn neuvolněných členů zastupitelstva o 20 %.   
 
Návrh usnesení 7/7/17:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navýšení odměn zastupitelům o 20%.  
Zastupitelům (Č. Feixovi, L. Szöllösové, K. Vojtíškové A. Zoulové) náleží odměna od 1. 1. 2018 ve 
výši 900 Kč. V. Poláčkovi náleží od 1. 1. 2018 odměna ve výši 552 Kč a místostarostovi náleží 
odměna od 1. 1. 2018 ve výši 9011 Kč.  
 
Hlasování: PRO- 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení schváleno.  
 
 
8. Stanovení závazných ukazatelů a schválení rozpočtu MŠ Máslovice pro rok 2018 
Rozpočet Mateřské školy Máslovice je ve výši 240 tisíc Kč. Závaznými ukazateli jsou Spotřeba 
materiálu a energie 97 tisíc, Služby 141 tisíc, Ostatní náklady 2 tisíce. 
 
Návrh usnesení 8/7/17:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje rozpočet MŠ Máslovice na rok 2018 a závazné ukazatele.  
 
Hlasování: PRO - 7,  PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0  
Usnesení schváleno.  
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9. Zpráva o posudku na studii o kanalizaci od firmy Ekomonitor  
Starostka informovala o posudku, který si objednala obec u firmy Ekomonitor, na studii o 
kanalizaci (z roku 2013). Autor posudku závěrem konstatuje, že by pro obec byla vhodná gravitační 
kanalizace kombinovaná v některých částech obce s tlakovou, kde je to nutné. Obec se bude 
muset rozhodnout, jestli bude mít vlastní ČOV nebo využije připojení na ČOV Vodochody. Pro 
financování kanalizace je jediným možným řešením získat dotaci. K tomu je nutný první krok a to 
vypracování projektové dokumentace k územnímu řízení.  
 
Návrh usnesení 9/7/17:  
Zastupitelstvo obce Máslovice bere na vědomí posudek na studii o kanalizaci od firmy Ekomonitor 
a pověřuje starostku přípravou výběrového řízení na zhotovitele projektové dokumentace budoucí 
kanalizace obce pro územní řízení.  
 
Hlasování: PRO – 7, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení schváleno.  
 
10. Schválení společenských akcí na rok 2018 
Jedná se následující akce: 27. 1. Masopust, 14. 4. Šlápota, 23. 5. Den svazku obcí Dolní Povltaví, 23. 
6. Svatojánské slavnosti na řece, 24. 7. Závod Bohnice – Máslovice, 8. 9. Máslovické posvícenské 
vinobraní, 20. 10. Máslovické dýňování, 4. 11. Betlém z másla tvoříme. Na dotaz K. Vojtíškové, proč 
tam nejsou akce typu Čarodějnice, Mikuláš apod. starostka odpověděla, že výše uvedené akce jsou 
propagovány pro širokou veřejnost i mimo Máslovice.  
 
Návrh usnesení 10/7/17:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje výše uvedené společenské akce a uděluje jim záštitu i 
finanční zabezpečení. 
Hlasování: PRO – 6, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 1 (K. Vojtíšková) 
Usnesení schváleno.  
 
11. Informace o průběhu rekonstrukce čp. 16 
Místostarosta informoval o stavu rekonstrukce, při odkrytí stropu v budoucím zázemí sálu se 
ukázalo, že trámy jsou celé zničené od červotoče, takže se strop musí vyměnit, s čímž se 
nepočítalo. Na dotaz, zda nejsou okna užší, než bylo plánováno, odpověděl, že jsou ve stejné šíři 
jako v projektu. Další dotaz byl na řešení odvětrávání podlahy, místostarosta odpověděl, že firma 
dává záruku a řešení je podle projektu.  
 
Zastupitelstvo obce Máslovice bere zprávu na vědomí. 
 
 
12. Různé 
Předsedající uvedla, že vše podstatné informace i novinky napsala do zpravodaje.  

            Ještě se zmínila o navýšení plateb za provozování příměstské dopravy z důvodu zvyšování mezd 
řidičů, proti kterému se ohradilo mnoho obcí. Dále se zmínila o dopise od ČSAD, který je odpovědí 
na stížnost starostů obcí na časté výpadky spojů linek 374 a 371. Ředitel ČSAD se v dopise omlouvá 
za vzniklé nepříjemnosti, vysvětluje důvody (nedostatek řidičů, nemocnost apod.) a doufá, že se 
jednalo jen o přechodné nepříjemnosti.  
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13. Diskuse 
V diskusi zaznělo, že nesvítí několik světel v obci. Starostka slíbila jejich opravu.  
Dále se mluvilo o rekonstruované hospodě a nutnosti vypsat včas výběrové řízení na nájemce.  
A. Zoulová připomněla konkurz na ředitelku mateřské školy. Starostka uvedla, že by se měl 
uskutečnit mezi únorem a dubnem. K. Vojtíšková se dotázala, jestli bylo nějaké jednání nebo 
reakce na schválené podmínky lokality 1/5, starostka odpověděla, že žádné jednání ani reakce 
neproběhly.  
 
 
Předsedající poděkovala přítomným za účast a ukončila zasedání v 21.20 hodin.  
 
Dne 28. 12. 2017 zapsala: Ludmila Szöllösová        
 
 
Ověřili:    
Mgr. Kateřina Vojtíšková  
 
 
Andrea Zoulová 
 
 
 
Ing. Vladimíra Sýkorová, starostka obce Máslovice 
 


